
BELEIDSADVISEUR STEDELIJKE ONTWIKKELING

EVEN VOORSTELLEN:

JIP KENTER

Mijn naam is Jip Kenter, 24 jaar oud en woon mijn hele 
leven al in het mooie Enschede.  Na mijn opleiding 
Ruimtelijke Ordening en Planologie ben ik op 1 juli 2023 
begonnen bij de gemeente Enschede als Beleidsadviseur 
Stedelijke Ontwikkeling.

WAAROM HEB JE ERVOOR GEKOZEN OM 
JE AFSTUDEERSTAGE BIJ GEMEENTE 
ENSCHEDE TE DOEN?
Tijdens mijn opleiding mocht ik twee keer een stage lopen. 
De eerste stage liep ik bij een commercieel adviesbureau. 
Ik heb tijdens deze stage geleerd dat ik het belangrijk vind 
om breder te kijken naar de belangen en invloeden van de 
plannen in de omgeving. Niet alleen de belangen van de 
initiatiefnemer behartigen, maar het mooier en beter maken 
voor de grotere omgeving. 

Dat is het mooie van een gemeente. Daar staat het belang 
van de omgeving centraal. Om dit zelf mee te maken, leek 
het mij een goed plan om mijn tweede stage (het afstudeer-
onderzoek) bij de gemeente Enschede uit te voeren. Hoe 
leuk is het om dit in mijn eigen gemeente te doen.

WAAR GING JE AFSTUDEEROPDRACHT 
OVER? EN WAT IS ER MET DE ‘UIT-
KOMST’ (DENK ADVIESRAPPORT) GEDAAN?
Mijn afstudeeronderzoek ging over de mogelijkheden van het 
toepassen van een Digital Twin bij de ruimtelijke ordening. Dit 
is een digital replica van de gemeente. Denk aan een 3D plat-
tegrond van de gemeente. Voeg daaraan verschillende da-
tabronnen uit de stad toe, die interactief toegepast zijn en je 
hebt een Digital Twin. Met zo’n Digital Twin is het mogelijk om 
scenario’s toetsen van ruimtelijke ingrepen. Wat kan je er mee 

en wat zijn de valkuilen? Dat is te lezen in het onderzoeksrap-
port en adviesrapport wat ik hierover heb geschreven. 
Na mijn afstuderen ben ik dus bij de gemeente Enschede 
in dienst getreden. Een betere match tussen mijn gevolgde 
opleiding en dit werk bestaat er denk ik niet. 

HOE ZIET JE TEAM ERUIT?
Ik werk als Beleidsadviseur Stedelijke Ontwikkeling (SO) voor 
de afdeling Strategie en Beleid Fysiek (SBF). Ik mag me als 
planoloog bemoeien met het buitengebied van de gemeente. 
Binnen het team SO is er ook een planoloog voor het binnen-
singelgebied en een andere voor het buitensingelgebied. 
Ieder gebied heeft zo zijn opgaven. Het team SO heeft ook 
nog vier andere Beleidsadviseurs, zij richten zich op andere 
ruimtelijke opgaven, zoals wonen en werken. 

EEN PLANOLOOG WERKT
NOOIT ALLEEN, EN DAT
MAAKT HET WERK
ZO BOEIEND.



HOE ZIET JE WERKDAG ERUIT
(OF ONGEVEER)?
Ik benader op een ruimtelijke manier de opgaven en vraag-
stukken die langskomen. In het buitengebied speelt veel. Er 
zijn bijvoorbeeld boeren die willen stoppen met hun bedrijf, 
er zijn verzoeken voor de bouw van nieuwe huizen of alter-
natieve woonvormen zoals tiny houses of zorgboerderijen. Ik 
beoordeel deze verzoeken aan de hand van ons beleid en kijk 
of het plan past bij de omgeving. Vaak sluit ik aan bij intake 
gesprekken met initiatiefnemers om hun plannen met hun te 
bespreken. Ze zijn dan welkom om op het stadskantoor zelf 
hun plannen toe te lichten. Ik geef daar dan advies over op 
basis van ons beleid, onze opgaven en ambities. Dit doe ik 
samen met collega’s uit andere vakgebieden.
Naast planoloog voor het buitengebied, werk ik ook aan 

verschillende projecten die de hele gemeente aangaan en 
ondersteun ik het team dat werkt aan de omgevingsvisie. 
Hierdoor is mijn werkdag en werkweek altijd erg gevarieerd. 

WAT MAAKT JE WERK ZO LEUK?
Een planoloog werkt nooit alleen, en dat maakt het werk zo 
boeiend! Bij elke verandering in de stad spelen de belangen 
van vele andere partijen een rol. Zo moeten gebouwen 
voldoen aan bepaalde eisen, mogen buurtbewoners en nabij 
gelegen bedrijven geen overlast hebben van de nieuwe 
ontwikkelingen, moet het milieu beschermd worden en 
moet de nieuwe ontwikkeling passen bij de omgeving. Om 
goed te kunnen beoordelen wat de ruimtelijke impact is van 
de ontwikkeling, is informatie en kennis van verschillende 
collega’s nodig.


